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[ESPAÑOL]	

16:00h	–	22/04/2017		

Rueda	de	prensa:	David	Ferrer	(Esp)	
"Quería	 darle	 las	 gracias	 al	 doctor	 Campistol	 por	 dejarme	 apoyar	 esta	 iniciativa	 y	
ocuparme	de	algo	nuevo	en	lo	que	me	hace	ilusión	poder	aportar	mi	granito	de	arena.	
Mañana	a	partir	de	las	11	de	la	mañana	en	el	stand	del	Village	venderemos	las	pulseras	
que	irán	dedicadas	a	 la	 investigación	de	enfermedades	neurológicas	en	niños.	Espero	
que	esto	sea	algo	que	dure	mucho	tiempo,	que	tengamos	buena	suerte	porque	estas	
causas	 son	 complicadas.	 Las	 enfermedades	 son	 complicadas	 y	 cada	 vez	 hay	 menos	
dinero	para	investigación.	Os	invito	a	todos	a	estar	ahí	a	las	11	de	la	mañana	y	aportar	
para	ayudar”.	

“Yo	hago	el	papel	de	embajador,	para	mí	es	una	alianza	para	toda	la	vida.	Mañana	será	
la	primera	iniciativa	que	voy	a	tener	y	es	algo	que	me	hace	mucha	ilusión”.	

“Voy	a	jugar	con	la	pulsera	todo	el	torneo”.	

“Después	 de	 las	 lesiones	 cada	 día	me	 encuentro	mejor.	 Estoy	 contento	 de	 volver	 al	
Conde	de	Godó	que	el	año	pasado	no	pude	jugarlo”.	

“Mi	debut	es	duro	porque	 todos	 juegan	bien.	Complicado	y	más	en	 la	 situación	que	
llevo	 este	 año.	 Los	 entrenamientos	 están	 yendo	 bien.	 Mentalmente	 he	 dado	 una	
pequeña	mejora	y	estoy	ilusionado”.	

“No	pienso	si	me	puede	afectar	debutar	en	tierra	batida.	Ojalá	pueda	encadenar	una	
serie	de	victorias	en	el	Conde	de	Godó	aunque	el	cuadro	no	es	fácil”.	

“Forma	parte	del	deporte	y	hay	quien	acepta	 la	situación	e	 intenta	cambiarla.	No	ha	
sido	 una	 pesadilla	 este	 año.	 Las	 lesiones	 me	 han	 influido	 pero	 forman	 parte	 del	
deporte.	Todos	tenemos	lesiones.	Todo	influye”.	

	

	

	

	



	
	

	

[CATALÀ]	

16:00h	–	22/04/2017		

Roda	de	premsa:	David	Ferrer	(Esp)	
“Vull	 donar-li	 les	 gràcies	 al	 Dr.	 Campistol	 per	 deixar-me	 recolzar	 aquesta	 iniciativa	 i	
ocupar-me	d’una	cosa	nova	a	la	que	em	fa	molta	il·lusió	poder	aportar	el	meu	granet	
de	sorra.	Demà	a	partir	de	les	11	del	matí	l'stand	del	Village	vendrem	les	polseres	que	
aniran	dedicades	a	la	investigació	de	malalties	neurològiques	infantils.	Espero	que	sigui	
una	cosa	que	duri	molt	de	temps,	que	tinguem	bona	sort	perquè	aquestes	causes	són	
complicades.	 Les	 malalties	 són	 complicades	 i	 cada	 vegada	 hi	 ha	 menys	 diners	 per	
investigació.	Us	convido	a	tots	a	estar	allà	a	les	11	del	matí	i	aportar	per	ajudar”.	

“Jo	 faig	 el	 paper	d’ambaixador,	 per	mi	 és	una	aliança	per	 tota	 la	 vida.	Demà	 serà	 la	
primera	iniciativa	que	tindré	i	em	fa	molta	il·lusió”.	

“Jugaré	amb	la	polsera	tot	el	torneig”.	

“Després	de	les	lesions	cada	dia	em	trobo	millor.	Estic	content	de	tornar	al	Conde	de	
Godó,	ja	que	l’any	passat	no	vaig	poder	jugar-lo”.	

“El	meu	debut	és	dur	perquè	tots	juguen	bé.	Complicat	i	més	en	la	situació	que	porto	
aquest	any.	Els	entrenaments	estan	anant	bé.	Mentalment	he	fet	una	petita	millora	i	
estic	il·lusionat”.	

“No	penso	si	em	pot	afectar	debutar	a	terra	batuda.	Tant	de	bo	pogués	encadenar	una	
sèrie	de	victòries	al	Barcelona	Open	Banc	Sabadell	encara	que	el	quadre	no	és	fàcil”.	

“Formar	part	de	 l’esport	 i	s’ha	d’acceptar	 la	situació	 i	 intentar	canviar-la.	No	ha	sigut	
un	 malson	 aquest	 any.	 Les	 lesions	 m’han	 influït	 però	 formen	 part	 de	 l’esport.	 Tots	
tenim	lesions.	Tot	influeix”.	

	

	

	

	

	

	

	



	
	

	

	

[ENGLISH]	

16h	–	22/04/2017		

Press	Conference:	David	Ferrer	(Esp)	
	

“I	am	incredibly	grateful	to	be	able	to	support	this	cause.	 I	truly	admire	the	work	Dr.	
Campistol	 is	 doing	 in	 the	 field	 of	 neuro-pediatrics	 and	 I	 would	 like	 to	 thank	 the	
tournament	 and	 Albert	 Costa	 for	 letting	 us	 be	 here	 and	 hopefully	 make	 a	 positive	
impact.	We	will	be	selling	bracelets	staring	tomorrow	at	11am	and	all	the	benefits	will	
go	 to	 neuro-pediatrics	 research.	 The	 lack	 of	 funds	 for	 research	 in	 this	 field	makes	 it	
incredibly	difficult	to	improve,	so	anything	we	can	give	will	be	crucial.	Rare	diseases	are	
often	forgotten	but	we	have	to	remember	that	there	are	children	who	need	our	help,	
and	 people	 like	 Dr.Campistrol	 are	 making	 incredible	 progress.	 I	 am	 going	 to	 be	 an	
Ambassador	 for	 this	cause,	a	partnership	 I	hope	will	 last	 forever,	and	 I	would	 like	 to	
inspire	other	tennis	players	to	support	this	cause	as	well”.			

“I	 feel	 fine;	 I	 think	 I’ve	 recovered	 from	 the	 physical	 problems	 I	 had	 so	 I	 am	 really	
hopeful.	 I	 am	 absolutely	 delighted	 to	 be	 back,	 especially	 since	 I	 missed	 last	 year’s	
edition”.		

“I	have	a	very	difficult	draw	from	the	very	first	game,	but	all	the	competitors	this	year	
are	 simply	 incredible	 players.	 It	 is	 definitely	 going	 to	 be	 difficult	 especially	 after	my	
latest	 results.	 In	 any	 case,	 you	 never	 know,	 I	 think	 the	 training	 sessions	 are	 going	
alright	so	I’m	just	going	to	try	and	make	the	most	of	it”.		

“It	is	true	that	not	having	played	in	clay	this	season	is	probably	going	to	be	a	problem,	
but	 you	 have	 to	 start	 at	 some	 point.	 I	 can	 start	 a	 new	 winning-streak	 in	 this	
tournament”.			

“I	guess	my	bad	results	this	year	are	just	a	natural	thing	that	comes	with	competitive	
sports,	you	can’t	always	win	and	there	have	been	many	different	 factors	which	have	
probably	 influenced	my	performance,	especially	my	 latest	 injuries.	At	 the	end	of	 the	
day	you	just	have	to	accept	the	situation	and	try	to	change	it”.			

	

	


